
 

 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 13 augustus 2018 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid de heer Gerrit Venis (fractie: PRO Sliedrecht)  
 

 
Onderwerp: Paardenbak en buitenterrein stoeterij Black Horses. 
 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

 
Vraag 1: 
Zijn de zgh. paardenbak en het buitenterrein, waarop het parcours is of 
zal worden gerealiseerd bestemmingsplantechnisch “vergund”? 
D.w.z. zijn deze voorzieningen op basis van het bestemmingsplan 
toegestaan; dekt de beschrijving in het bestemmingsplan wat er nu op is 
of wordt gerealiseerd? 
 
Vraag 2: 
a. Hoe luidt de beschrijving in het bestemmingsplan voor de paardenbak? 
b. Hoe luidt de beschrijving in het bestemmingsplan voor het buitenterrein 
(parcoursveld)? 
 
Vraag 3: 
Als uit de beantwoording van vraag 1 mocht blijken dat buitenbak en/of 
het buitenterrein niet zijn ingericht in overeenstemming met het 
bestemmingsplan. Wat bent u dan van plan te gaan doen? 



Vraag 4: 
Bent u – onafhankelijk van het al dan niet correcte gebruik van 
paardenbak en/of buitenterrein – bereid een bemiddelende rol te spelen in 
het conflict tussen de ondernemers? 
PRO Sliedrecht denkt hierbij concreet aan het inhuren van een mediator. 
 

Toelichting: 
 
Niet voor de eerste keer is er tussen bedrijven gelegen aan de 
Kweldamweg sprake van een conflict. De eerlijkheid gebiedt PRO 
Sliedrecht te stellen dat we hebben geprobeerd uit te zoeken of de zgh. 
paardenbak en het buitenterrein, waarop het parcours zal worden (of is) 
gebouwd, bestemmingsplantechnisch al dan niet zijn toegestaan (naar 
onze mening vormt de twijfel bij een van de ondernemers hieraan 
mogelijk de basis voor het conflict), maar we hebben dit niet uit het 
bestemmingsplan kunnen herleiden.  
Door via de beantwoording van deze vragen duidelijkheid te verkrijgen, 
hopen wij bij te dragen aan de beëindiging van dit conflict. 
 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
Gerrit Venis 
 

 
 


